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2-7-2019 M 19-29) Motie M-15 van D66, GL en PvdA over
Tergouw

DHT G. Wolters Verzoek het college om:
een onafhankelijke mediator aan te stellen om de impasse en de situatie op het terrein Tergouw in
een positieve richting mede te sturen en met een of meerdere adviezen te komen om tot een
structurele oplossing te komen.

Q2 2023 Afgehandeld De gemeente heeft de rol van intermediair tussen Park Tergouw en de bewoners op het
park. In dit kader heeft onlangs een gesprek plaatsgevonden. Tergouw bereidt een
aanpak voor om de nutsvoorzieningen aan te kunnen leggen. Zodra dit plan gereed is,
zullen wij uw raad informeren. 25/5 Q2 2023: deze motie is afgehandeld. We zijn sinds
enige tijd in gesprek met de parkdirectie en een afvaardiging van bewoners. We blijven
zo lang nodig is met hen in gesprek over oplossing van de problemen op het park. Bij
bijzonderheden informeren we de gemeenteraad proactief.

12-5-2020 M Actief blijven
infromeren/Informatiebijeenkomst over de
uitrol 5G

DHT G.J.. Willemsen Agendapunt 14 – pfh zegt toe de raad actief te blijven informeren over de uitrol 5G binnen de
gemeente en hierover een keer een informatiebijeenkomst te organiseren (daarvoor evt. Het
antennebureau uitnodigen)

Q3 2023

De motie wordt in Q1 2023 afgerond middels een informatiememo en mogelijk ook een
informatiebijeenkomst i.s.m. het antennebureau. 16/3 Vanwege een aanvraag van een
telecommast in Elst heeft Wethouder Horsthuis-Tangelder op 14/3  vanwege de actieve
informatievoorziening een mededeling gedaan in de raad. Hierin is mede aangegeven in
het kader van motie 5G dat er een informatiebijeenkomst met het presidium wordt
afgestemd. Dit wordt nu direct opgepakt door de behandelend ambtenaar.  21/3 Er
wordt een raadsinformatieavond georganiseerd in Q2 2023 om de raad te informeren
over actuele ontwikkelingen over dit onderwerp. 21/4 Adviesverzoek behorende bij
Z2023-00000171 ontvangen. 24/4 i.v.m. afwezigheid van het antennebureau verplaatst
naar de raadsavond van 29 augustus. Het antennebureau kan dan wel aanwezig zijn en
actief een bijdrage leveren. 23/5 N.a.v. van informatiebijeenkomst d.d. 12-05-2020 over
G5
is er bijeenkomst gepland bij presidium. De datum waar wij ons op richten staat, het is
aan die partijen om dan ook aan te schuiven. Er komt deze week een
agenderingsverzoek.

8-12-2020 M  motie CDA GBO groene en sociale invulling
Vriezenenck Elst

DHT L. Albers-vd Linden 1. Een voorstel te doen aan de raad om tot koop van deze grond over  te kunnen gaan om zo dit
unieke stukje groen te kunnen blijven behouden en dus met het Rentambt in gesprek te gaan om te
onderzoeken of verwerving van de gronden mogelijk is;
2. Na de koop zoveel mogelijk groen te behouden maar ook met een plan te komen voor enkel
kleinschalige (sociale) woningbouw ( mede ten behoeve van inwoners die dicht bij het
dorp/voorzieningen willen wonen) omdat daar grote behoefte aan is.
3. In overleg te blijven met de huidige pachter en direct omwonenden om zo met een gedragen plan
voor een duurzame invulling van dit gebied te kunnen komen
4. Te onderzoeken of de dekking van de aankoop gevonden kan worden in het overschot van het
budget aankoop gronden Park Lingezegen.

Q2 2023 Pleyade en de grondeigenaar zijn doende met planontwikkeling. Na een eerste toetsing
van een schetsplan heeft het niet geleid tot definitieve indiening van een concreet plan.
Op 12 december 2022 heeft een tweede toetsing plaatsgevonden, met als vervolg een
werkatelier in januari 2023. Resultaat is dat door initiatiefnemer het ontwerp wordt
aangepast en verder uitgewerkt. Onderdeel van het ontwerp is behoud van de
boomgaard en het groengebied langs de begraafplaats. Behoud van de boomgaard lijkt
op deze wijze in het plan geborgd.  Verwachting is dat er in Q2 2023 een definitief
ontwerp kan liggen, op basis waarvan het vervolg van de uitvoering van de motie
bepaald kan worden.

5-10-2021 M Motie BOB, PvdA, VVD Socialiseren
grondvergoeding bij windmolenparken versie

DHT L. Albers van de
Linden

verzoekt het college:
- op korte termijn in kaart te brengen of en zo ja, hoe het concept van de gesocialiseerde
grondvergoeding in het gemeentelijk beleid kan worden verankerd
en daarna te bezien of dit ook in de RES-regio c.q. bij projecten in samenwerking met aangrenzende
gemeenten kan worden verankerd

 Q4- 2023
Voorstel is om de mogelijkheden van gesocialiseerde grondvergoeding mee te nemen bij
de actualisering van de vise op het grondbeleid van de gemeente. De voorronde van de
actualsiering van de visie op grondbeleid is in het kader van 'samen aan zet' voorzien in
de raad van juni 2023 en behandeling van besluitvorming in Q4-2023.

29-5-2018 M (18-04a) Motie van CDA, GBO en VVD over
bouwen in het buitengebied.

DHT I. Reinders 1. de raad een overzicht te doen toekomen van alle tot nu toe door de raad vastgestelde besluiten
over “bouwen, wonen en werken in het buitengebied
van Overbetuwe”;
2.  de raad daarnaast een overzicht te doen toekomen waaruit blijkt welke wet en regelgeving ( incl
Rijk en Provincie) van toepassing zijn;
3.  beleidsregel “functieverandering en nieuwvestiging in het buitengebied Overbetuwe 2008” met de
raad te evalueren.

Q3 2023 Er wordt gestuurd op behandeling in de politieke avond van 14 juni 2023 en de
raadsvergadering van 27 juni 2023.
In de motie verzoekt u om de beleidsregel functieverandering en nieuwvestiging in het
buitengebied met de raad te evalueren. Het document dat wordt ingebracht in deze
vergadering zal een antwoord geven op uw ingediende motie en een evaluatie van dit
beleid en de toepassing hiervan betreffen. Het document geeft ruimte voor reflectie van
uw raad op de inhoud. Uw raad gaat er vervolgens over of u aan de hand van deze
evaluatie een vervolgtraject zou willen opstarten.



5-10-2021 M Motie VVD, BOB, CU Voortgang
tarievenbeleid en kostendekkendheid

DHT K. Smeenk Verzoekt het college om:
1. Samen met de Raad een visie te ontwikkelen hoe we willen toegroeien naar meer
kostendekkendheid van ons tarievenbeleid;
2. Hierin aandacht te besteden aan o.a. het gewenste niveau van kostendekkendheid, het wel of niet
meer gelijk trekken van tarieven en de samenhang met het STA beleid.
3. Te kijken in hoeverre we invulling kunnen geven aan het zorgdragen dat juist ook in de kleine
kernen van onze gemeente accommodaties beschikbaar blijven door
bijvoorbeeld een 1e veld goedkoper te maken dan een 12e veld.
4. Dit voorstel uiterlijk in december 2022 aan de Raad voor te leggen.

Q2-2023 De motie is ingediend op 5 oktober 2021 en daarbij is de vraag gesteld een voorstel
uiterlijk in december 2022 aan de raad voor te leggen. Dit heeft geresulteerd in een
ronde-tafelgesprek op 29 juni 2022. Dit heeft geleid tot vragen die nadere uitwerking
vereisen. December 2022 werd hierdoor niet meer haalbaar. Het voorstel is nu
geagendeerd voor de politiek avond van 14 juni

8-11-2022 M M9 Motie  Bouw De Kruisakkers  PvdA, GL,
VVD, BOB

DHT R.Moes We geven het college opdracht om:

1. Onmiddellijk te starten of door te gaan met planvorming rond nieuwbouw en realisatie van
sportzaal De Kruisakkers en de raad uiterlijk in Q2 2023 voor behandeling van de Kadernota 2024 met
een raadsmemo te informeren over de voortgang en de noodzakelijke investeringen.

Q2-2023 2/6 Wordt doormiddel van een informatiememo raad afgehandeld. Deze wordt in de
college vergadering van 13 of 20 juni behandeld en afgedaan.

8-11-2022 M M11  Motie Versnel bouw Land van Tap PvdA,
GL, VVD, BOB

DHT M. Nocker We geven het college opdracht om:

1. onmiddellijk te starten of door te gaan met planvorming rond de bouw en realisatie van woningen
op het Land van Tap en de raad uiterlijk in Q2 2023 voor behandeling van de Kadernota 2024 met een
raadsmemo te informeren over de voortgang en de noodzakelijke investeringen.

Q2 en Q4-2023 In navolging op de vastgestelde Ontwikkelvisie Land van Tap wordt er op dit moment
een uitvoeringsplan opgesteld, waarbij rekening wordt gehouden met de kaders uit het
amendement. Het doel van het uitvoeringsplan is om de planontwikkeling een stap
verder te brengen.  Eind augustus 2022 is uw raad met een raadsmemo geïnformeerd
over de verschillende onderdelen en onderwerpen in het uitvoeringsplan. Wij zullen uw
raad in Q2 (juni) met een raadsmemo informeren over de voortgang en de noodzakelijke
investeringen. Het uitvoeringsplan wordt tegelijk met de grondexploitatie voor dit
gebied in Q4-2023 ter vaststelling aan de raad voorgelegd.

15-11-2022 M
Motie CDA, GBO Actualisatie
archeologiebeleid

DHT  J.Broekman
Wij vragen het college ,
• Voor Q2 2023 te komen met voorstel voor het maken van een actuele
archeologische bodemverstoringkaart
• En de nu voorliggende beleidskaart daar op aan te passen
•
Voor Q4 2023 te komen met nieuw archeologiebeleid en vast te leggen in
het op te stellen omgevingsplan

Q2 en Q4 2023 23/3 m.b.t. motie van het CDA en GBO over de actualisatie van het archeologiebeleid.
De gemeente Overbetuwe heeft RAAP archeologisch adviesbureau opdracht gegeven
voor een actualisatie van de bodemverstoringskaart voor de gemeente Overbetuwe. De
werkzaamheden zijn gericht op het actualiseren van de bestaande
bodemverstoringskaart uit 2018 conform het model van Buren waarin extra aandacht is
voor percelen waar langdurig laanboomteelt en fruitteelt heeft plaatsgevonden. In de
motie d.d. 15-11-2022 werd gevraagd om deze aanpassingen. De oplevering van de
concept-eindproducten zal in mei 2023 plaatsvinden. Vervolgens zullen de
archeologische beleidskaarten worden geactualiseerd.

Een volgend onderdeel van de motie is ziet op een actualisatie van het archeologiebeleid
voor Q4. Deze taak wordt belegd bij Team Beleid Fysiek. Zij zullen onderzoeken of de
regioarcheoloog hier een rol in kan spelen, of dat RAAP hiervoor ingehuurd kan worden.

15-11-2022 M Motie CU, D66 Regionale
Verstedelijkingsstrategie Arnhem Nijmegen
Foodvalley

DHT S.Tempelman We vragen het college om:
• in het overleg met de overige partners in de regio Arnhem Nijmegen en Foodvalley duidelijk aan te
geven dat Overbetuwe prioriteiten dient te stellen en duidelijke keuzes zal moeten maken uit de
veelheid aan plannen die wordt aangereikt;
• bij de verdere ontwikkeling van de Omgevingsvisie Overbetuwe 2040 in overleg met raad en
inwoners deze prioriteiten te concretiseren.

Q4-2023 De motie wordt toegepast in het vervolgproces richting programma’s, zoals beschreven
in het raadsvoorstel Regionale Verstedelijkingsstrategie Arnhem Nijmegen Foodvalley
dat is behandeld tijdens uw vergadering van 15 november 2022.

14-3-2022 M Motie buiten de agenda CDA, GBO, GL, BOB,
D66 Naderingsroute Schiphol over
Overbetuwe

DHT E.Gloudemans We vragen het college om:
• In Q2-2023 te komen met een informatiememo met daarin een plan van aanpak waar wordt
ingegaan op de volgende punten:
1. Hoe Overbetuwe de samenwerking kan zoeken met omliggende gemeenten en provincies om zo
gezamenlijk meer inzicht te krijgen in de uitwerking van de nieuwe naderingsroute en daarbij
navragen bij het Rijk of er daadwerkelijk een significante (geluids)overlast zal ontstaan (in DB). Indien
dit zo is kijken of dit past binnen de geldende wet- regelgeving.
2. Op welke wijze we aan tafel zitten tijdens het komende participatietraject dat dit jaar van start gaat
en zich ervoor in te zetten om de mogelijke overlast voor onze inwoners tot het minimale te
beperken.
3. Hoe de raad hierin actief geïnformeerd wordt bij alle relevante ontwikkelingen, waaronder
mogelijkheden voor inspraak en besluitvorming.

Q2-2023



18-4-2023 M Motie CDA Voorrang voor Randwijk DHT G.Wolters 1. De initiatiefnemer en de woningstichting met klem te vragen om inwoners uit het dorp Randwijk
met voorrang een toewijzing krijgen bij de nieuwe woningen in het plan.

Afgehandeld 25/5 Q2 2023: dit benoemen we in de eerste projectgroepvergadering. Daarmee is de
motie afgehandeld.

TOEZEGGINGEN
15-2-2022 T T Woonagenda Overbetuwe 2025 DHT E. Goossens Wethouder Hol zegt toe dat de tekst van de woondeal integraal onderdeel is van wat wij in de

woonagenda afspreken. De woonagenda is een beleidsstuk en deze wordt vastgesteld voor 4 jaar, hij
wordt wel jaarlijks gemonitord en hier wordt de raad ook in meegenomen. Een geactualiseerd beleid
op de nu ingebrachte punten is een aanpassing.

Q2-2023 Afgehandeld Aanvankelijk is de eerste monitoring voorzien een jaar na vaststelling van de
Woonagenda 2025, t.w.Q1 2023. In de informatioememo aan uw raad d.d. 24 januari
2023 bent u nader geïnformeerd over (lokatieponderzoek voor) flexwonen en bijzndere
woonvormen, als onderdeel van de Woonangenda. In Q2 van 2023 wordt u
geïnformeerd over de voortgang van de Woonagenda 2025. 25/5 Begin dit jaar
vastgestelde Woondeal 2.0 sluit aan op de Woonagenda 2025. Aanpassing is niet
noodzakelijk.

19-4-2022 T Toezegging , Motie BOB, D66, PvdA, VVD, CU,
GBO, GL, CDA ivm woningsplitsing

DHT G.Wolters *Wethouder Hol zegt toe dat hier in Q2 of Q3 binnen de regio met maatregelen gekomen gaat
worden. Intern zijn we ook aan het kijken of we met tijdelijke maatregelen kunnen komen.

Q3-2023
Het college heeft een agenderingsverzoek voor een rondetafelgesprek over
woningsplitsing tussen college en raad ingediend. Naar verwachting vindt dit gesprek op
28 februari plaats.
Voorafgaand aan het rondetafelgesprek ontvangt uw raad nog een informatiememo
over dit onderwerp.  31/1  Bijlage ontbrak dus wordt besproken in het presdium van 1/3.
Naar verwachting politieke avond 4/4
10/5 Het tweede kwartaal, in overleg met portefeuillehouder/college,  komt er een
informatienota waarin aangegeven wordt wat we wel en niet kunnen doen.
Met die informatienota is dan de motie afgerond. 25/5 Q2 2023: we beraden ons op een
vervolg op het rondetafelgesprek dat in maart heeft plaatsgevonden. Afhandeling Q3.

24-5-2022 T toezegging medewerking voorbereidende
activiteiten Railterminal

DHT H. Regnerus Bij elke vergunningsaanvraag voor het gebied rondom de RTG wordt de raad direct geinformeerd en
op de hoogte gesteld welke juridische stappen er te volgen zijn

. Geen relevante vergunningsaanvraag op dit moment.

8-11-2022 T T Septembercirculaire (onderdeel Hart van
Heteren)

DHT S. Mennen *Wethouder Horsthuis-Tangelder geeft aan dat er verschillende gesprekken lopen over oa de hoogte
van de lening en eventuele subsidies. De wethouder zegt toe de raad door middel van
informatiememo’s tussentijds op de hoogte te houden van verdere ontwikkelingen zolang het project
duurt. De eerste informatiememo naar aanleiding van het gesprek op vrijdag 11 november zal eind
november naar de raad gestuurd worden.
Er is momenteel een lening en alle opdrachten binnen dit project kunnen gewoon doorgaan. Op
moment dat die lening niet afgelost kan worden komt de wethouder met een voorstel hoe dit
eventueel overgezet kan worden naar een gift of een andere oplossing.

Q2 2023 Op 20 december2022 is de raad geïnformeerd door memo en collegevoorstel 2022-
001535. De raad zal worden geïnformeerd over de eindafrekening-als duidelijk is hoe
alle subsidies zich verhouden tot de kosten en de lening; waarschijnlijk kan dit gebeuren
in Q2-2023.
12/04 in mei staat een gesprek gepland met dorpendealpartners over voortgang en over
de stand van zaken rond de financien. Zodra hier duidelijkheid over is kan er een
voorstel aan de raad worden gedaan hoe om te gaan met de toegezegde lening van
135k. Verwachting dat dit eind Q2/begin Q3 kan gebeuren.

14-3-2022 T
*Toezeggingen wethouder Horsthuis-
Tangelder nav het vragenuur:

DHT S.Tempelman T. a) Met betrekking tot de stikstofrechten zegt de wethouder toe via de griffie een planning/plan van
aanpak welke het college voorzien heeft in de verstedelijkingsstrategie toe te sturen.
b)  Bij de ODRA is de vraag uitgezet om inzicht te krijgen in de stikstofrechten van
vergunningsaanvragen die nog niet onherroepelijk zijn.

Q2-2023 Ja Raadsmemo
11/4/2023

a) De planning / aanpak in relatie tot de verstedelijkingsstrategie en VLGG is opgenomen
in de raadsinformatiememo d.d. 11/4/2023. In lijn met de uitwerking voor fase 1 en 2
van actualisatie Omgevingsvisie word e.e.a. in beeld gebracht. De
technisch/administratieve aspecten van stikstofrechten zijn afhankelijk van de concrete
omgevingsvergunningaanvragen.
b) In de raad van 18/4/2023 is nogmaals de aanpak toegelicht. Tevens toen ingebracht
de aanpak en stavaza inzake PAS-melders (bedrijven die onder het Programma Aanpak
Stikstof i.p.v. een vergunning konden volstaan met een melding inzake stikstofbelasting).

14-3-2023 T T. 8. Actieve informatievoorziening door het
college

DHT P.Spaan / G.J.
Willemsen Wethouder Horsthuis-Tangelder meldt dat er een aanvraag ligt voor een telecommast aan de

Ceintuurbaan, deze aanvraag is niet volledig. Hij zegt toe de raad van verdere ontwikkelingen op de
hoogte te houden op basis van motie mbt 5G die er nog ligt.

Q2-2023 Daarnaast is er een aanvraag omgevingsvergunning bij vergunningen ingediend welke
we in behandeling hebben.
Deze aanvraag is in regie bij Emine. Zij informeert de wethouder in het twee wekelijks
portefeuille-overleg.

14-3-2023 T T. onderdeel 1 van de Motie buiten de agenda
BOB, CU, D66 ivm bouwen aan een sociale
woningvoorraad

DHT G.Wolters Wethouder Horsthuis-Tangelder: Onderdeel 1 van de motie nemen wij mee in behandeling van de
doelgroepenverordening, deze is voorzien voor het zomerreces. Het college zal de raad proactief
blijven informeren als er verzoeken binnen komen

Q3-2023 25/5 we werken op dit moment een doelgroepenverordening uit. Naar verwachting kan
het college begin juli een (concept) besluit nemen deze door te geleiden naar de raad.

28-2-2023 T T. college nog met een informatiememo komt
over de inzet van de woonadviseur.

DHT A.Berns Tijdens het rondetafelgesprek over de evaluatie van de Huisvestingsverordening op 28 februari jl.
heeft de portefeuillehouder de toezegging gedaan aan de raad om op korte termijn met een
raadsmemo te komen over de inzet van de woonadviseur.

18-4 Raadsinformatiememeo in college

18-4-2023 T T. op motie aantal woonwagenstandplaatsen
middellange termijn

DHT G.Wolters Wethouder Horsthuis-Tangelder zegt toe om in ’23 in gesprek te gaan en met plan van aanpak te
komen.

Q2-2023 25/5  we maken in de regio kenbaar dat we hierover graag in gesprek gaan.



25-4-2023 T T. op schriftelijke vragen S-645 Middeneiland
Linge bij Zetten

DHT P.Hoff/R.An Haack
Dit najaar zal er, naast een geactualiseerd archeologie beleid, een collegevoorstel voor het opstellen
van integraal erfgoedbeleid komen, waarin cultuurhistorische (landschaps-)waarden ook worden
meegenomen. Dit erfgoedbeleid kan, na vaststelling in de raad in 2024

Q4-2023

AMENDEMENTEN
25-5-2021 A Onderwerp/raadsbesluit: Ontwikkelvisie Land

van Tap
DHT M. Nocker 31/1/2023 Het amendement wordt afgehandeld wanneer het uitvoeringsplan aan de raad wordt

aangeboden. Het uitvoeringsplan wordt tegelijk met de grondexploitatie voor dit gebied in Q4-2023
ter vaststelling aan de raad voorgelegd.

Q4-2023


